



## Protokoll fra styremøte i Røros Idrettslag

Dato: 6. mars 2023

Kl: 19.00-21..30

Sted: Bergstaden Hotel

Tilstede: Vidar Grind, Vegar Harborg, Ståle Berre, Ingrid Kolstad, Linn Eva Kolstad, Hans Petter Haugen og Anita Sivertsgård.

### **Sakliste**

#### Vedtaksaker:

Sak 121/23 Nabovarsel Øra

Sak 122/23 Utbetaling av tilskudd til særgrupper 2022

#### Orienteringssaker:

O-Sak 01/23 Tilbakemelding fra kontrollutvalg

O-Sak 02/23 Sakliste til årsmøte

#### **Møteplan styret:**

- Onsdag 22. mars
- Onsdag 29. mars - Årsmøte

### **Vedtaksaker**

#### **Sak 121/23 Nabovarsel Øra**

*Bakgrunn: Jan Erik Øvergård, Øra 29C, ønsker å utvide sin veranda. Søker derfor om godkjenning av nabovarsel av Røros Idrettslag.*

Følgende vedlegg til saken: Nabovarsel Øra 29C RIL 1-23.pdf

**Vedtak:** Hovedstyret i RIL godkjenner utbyggingen.

## **Sak 122/23 Utbetaling av tilskudd til særgrupper for 2022**

*Bakgrunn: Hovedstyret i RIL har ikke utbetalt tilskudd til særgruppene for 2022. Grunnet et spesielt år hvor det har vært mangel på ressurser i idrettslaget for drift har dette ikke blitt utført tidligere.*

**Vedtak:** Det utbetales 5000,- i tilskudd for 2022 fra hovedlaget til alle særgrupper i RIL.

## **Orienteringssaker**

### ***O-sak 01/23 Tilbakemelding fra Kontrollutvalg***

Daglig leder har hatt møte med kontrollutvalget 6.mars hvor de kom med tilbakemeldinger om utbedringer frem til årsmøtet 29.mars.

- Kontrollutvalget ønsker gjennomgang av styreprotokoll for hovedlaget fra april og frem til årsslutt hvor vedlegg til saker blir lagt med og en mer utfyllende føring av vedtak og saksfremlegg.

- Kontrollutvalget etterlyser oppfølging av sak hvor hovedstyret ønsket å ta opp lån i idrettslaget og kalle inn til ekstraordinært årsmøte. Protokollføres at dette ikke ble gjennomført.

### ***O-sak 02/23 Sakliste Årsmøte 2023***

Det ble gjennomgått forslag til sakliste til årsmøtet.

En sak fra Skigruppa ved Eivind Langseth har blitt meldt inn til hovedstyret.

Se vedlegg RIL O1-23

Det ble vurdert at denne saken taes med i gruppeledermøtet 13.mars hvor det henvises til klubbhåndboka.